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عضو هیئت مدیره راه آهن جمهوری اسلامی گفت: اجرای طرح برقی کردن 
قطار تهران- مشهد با تامین 15 درصد سهم دولت از کل مبلغ فاینانس به مبلغ 

10 هزار میلیارد ریال و واریز آن به حساب بانک صنعت و معدن، آغاز شد.به گزارش ایرنا سعید رسولی،افزود: 
آغاز این طرح به نوعی طلیعه توسعه راه آهن کشور و برقی کردن دیگر خطوط به حساب می آید.امینی معاون 
وزیر راه نیز با اشاره به عملیاتی کردن فاینانس دو پروژه ریلی تهران – مشهد و تهران – قم – اصفهان گفت: 1200 

میلیارد تومان نقدینگی در این بخش تزریق شد که توانستیم 15 درصد این رقم پروژه ها را پرداخت کنیم.

عضو هیئت مدیره راه آهن:

 سهم دولت برای برقی کردن
 قطار تهران - مشهد واریز شد

مدیرعامل شرکت شــهرک های صنعتی خراســان رضوی گفت: واحدهای 
صنایع کوچک این استان با کمک چهار شرکت مدیریت صادرات، امسال 40 

میلیون دلار کالا صادر کردند. به گزارش ایرنا، مسعود مهدی زاده مقدم افزود: با این حال بسیاری از واحدهای 
تولیدی صنایع کوچک که در شهرک ها و نواحی صنعتی خراسان رضوی مستقر هستند قادر به صادرات کالای 
خود نیستند. برای کمک به این واحدها، با همکاری چهار شرکت مدیریت صادرات، 10 واحد تولیدی به یکدیگر 

متصل و موفق به صدور کالا شدند. 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی

 صنایع کوچک خراسان رضوی
 40 میلیون دلار کالا صادر کردند

رئیس سازمان تعاون روستایی استان

 توزیع میوه طرح تنظیم بازار
 در استان آغاز شد 

رئیس سازمان تعاون روستایی استان گفت: توزیع میوه طرح تنظیم بازار در 
قالب 200 مرکز فروش در این اســتان آغاز شد. مجید چالاک روز پنج شنبه 

در گفت وگو با ایرنا افزود: از این تعداد 120 مرکز فروش در مشهد و 80 مرکز فروش در دیگر شهرستان های 
استان عرضه میوه طرح تنظیم بازار را بر عهده دارند. وی نرخ هر کیلوگرم پرتقال را 17 هزار ریال و هر کیلوگرم 
سیب را 25 هزار ریال اعلام و خاطرنشان کرد: میوه شب عید به اندازه کافی موجود است زیرا در این چارچوب 

سه هزار و 500 تن پرتقال و هزار و 500 تن سیب مرغوب تهیه شده است. 

چهره ها و خبرها

اخبار 

اقتصادی

تخم مرغ طی 4 روز  1000 تومان 
ارزان شد

بنا به اعــلام ســایت رســمی ســازمان صنعــت، معدن و 
تجارت اســتان قیمت تخم مرغ در استان نسبت به هفته 
گذشته 1000 تومان ارزان تر شــد و به کیلویی 7800 

تومان رسید. 
به نظر می رسد التیماتوم علی رســولیان جانشین ستاد 
تنظیم بازار اســتان کــه در گفت و گو با خراســان رضوی 
گفته بوددر صورت ادامه گرانی جلوی خروج تخم مرغ  از 
استان گرفته می شــود کارساز بوده اســت .در خور ذکر 
است استان خراســان رضوی و به ویژه شــهر مشهد طی 
روزهای آینــده پذیرای هشــت میلیــون زائر و مســافر از 
دورترین نقاط کشــور اســت و بایــد برای کنتــرل قیمت 

کالاهای اساسی تلاش ویژه ای صورت پذیرد.

سخنگوی طرح نظارت نوروزی سازمان 

تعزیرات خبر داد: 

تهران و خراسان رضوی در صدر
 پرونده های تعزیرات  طی 7 روزگذشته 

ســخنگوی طــرح نظــارت نــوروزی ســازمان تعزیــرات 
حکومتی گفت: در هفت روز نخست اجرای طرح نظارت 
نوروزی ســازمان تعزیرات 12 هزار و 751 فقره پرونده 
تشکیل شده است که در این میان استان تهران با دوهزار 
و 603 پرونده و استان خراسان رضوی با 1269 پرونده 

در جایگاه اول و دوم قرار دارند.
به گزارش روابط عمومی و تشــریفات ســازمان تعزیرات 
حکومتــی، »سیدیاســر رایگانــی« بابیان ایــن مطلب که 
استان های ایلام، خراسان جنوبی و قم به ترتیب با 47، 
52 و 66 فقره پرونده دارای کمترین میزان پرونده وارد 
شده در این بازه زمانی بودند افزود: 10 هزار و 241 فقره 
پرونده مربوط به تخلفــات صنفی اعم از گران فروشــی، 
کم فروشــی، احتکار و ... بوده و طی یــک هفته 11 هزار 

و 912 فقره از پرونده های متشکله مختومه شده است.

گزارش جلسه 

اقتصادی

استاندار تاکید کرد؛

لزوم  برقی کردن خودروها در مشهد با 
اولویت اتوبوس های بی. آر. تی

تفاهم نامه کلی برقی سازی خودروها در مشهد آماده و 

طی دو ماه آینده امضا می شود
با حضور اســتاندار ، شهردار مشــهد و مدیرعامل گروه مپنا، 
جلســه ای به منظور بررســی موضوع برقی کردن خودروها 
در ایــن کلان شــهر  برگزار شــد.به گــزارش روابــط عمومی 
استانداری ، علی رضا رشیدیان در این جلسه با تاکید بر لزوم 
برنامه ریزی برای برقی کردن خودروها در مشــهد مقدس با 
اولویت اتوبوس های بــی. آر. تی، اظهار کــرد: تفاهم نامه به 
همین منظور طی روزهــای آتی به امضا خواهد رســید.وی 
افزود: سالانه 2.5 تا سه میلیون لیتر بنزین در مشهد مقدس 
مصرف می شــود که ضمــن هدر رفــت انرژی، آســیب های 
جدی به محیط زیست وارد می کند این وضعیت موجب شده 
تا تعداد روزهای هوای پاک  در مشهد در طی سال به کمتر از 
20 روز برسد. رشیدیان  تصریح کرد: در این شرایط یکی از 
مهم ترین راهکارها، برقی کردن خودروها با اولویت ناوگان 
حمل و نقل عمومی است که در این زمینه برنامه ریزی شده 
است. نخستین مرحله اجرای این طرح می تواند در چهار خط 
بی. آر.تی  به طول 50 کیلومتر باشد که هم اکنون شرایط آن 
مهیاست و در مرحله بعد باید روی تاکســی ها و خودروهای 

شخصی عملیاتی شود.
مدیر عامل گروه مپنا هم در این دیداربا بیان این که می توانیم 
خودروهای موجود را به صورت دوگانه ســوز  برقی وبنزینی 
داشــته باشــد افزود: این طرح روی پــژو اعمال شــد و هزینه 
زیادی هم برای تبدیل آن نیاز نیســت و در کنار ناوگان حمل 
و نقل عمومی موضوع  اجرای آن برای خودروهای شخصی 
هم با هزینه نه چنــدان زیاد به خوبی قابل اجراســت.عباس 
علی آبادی افزود :مهم ترین نیاز زیرســاخت شهری از جمله 
تامین برق است که با توجه به سرمایه گذاری عظیمی که در 
برق انجام شده مشــکلی از این محل نداریم و شرایط محل و 
مسطح بودن خیابان ها،  ظرفیت 28 تا 30 میلیونی مسافر 
و زائر آن هــم از جمله مباحثی اســت کــه اجرای طــرح را در 
مشهدســهل و ضروری می کند. ظرف چند روز آینده تفاهم 
نامه کلی برقی ســازی خودروها در مشهد آماده و طی دو ماه 

آینده قرارداد نهایی امضا می شود.

نشست خبری
مسعود حمیدی

نشســت خبــری معــاون هماهنگــی امــور عمرانی 
استاندار روز پنج شنبه  برگزار شد . به گزارش خراسان 
رضوی محمد مقدوری دراین  نشســت، در تشــریح 
عملکرد پنج سال گذشته استانداری به اجرای 9 هزار 
و 688 پروژه عمرانی و اقتصادی با ســرمایه گذاری 
16 هزار و 626 میلیارد تومان در استان، از سال 92 
تاکنون اشاره کرد و گفت: از این تعداد فقط سه هزار 
و 600 پــروژه آن بااعتبار 77 هزار میلیــارد ریال در 
سال 96 بهره برداری شــده است که ازنظر اعتباری 
نسبت به ســال قبل رشــد 130 درصدی دارد. وی 
ادامه داد: اکنون هم بیش از چهار هزار پروژه عمرانی 
اســتانی کوچک و بزرگ در بخش هــای مختلف در 
اســتان با اعتباری حدود 30 هزار میلیــارد ریال در 

دست اجراست.

قرارداد راه آهن مشهد- گرگان امضا شد	 
مقدوری بابیان این کــه هم اکنون 35 پــروژه کلان 
و ملــی در اســتان در دســت اجراســت کــه اعتباری 
معادل 50 هزار میلیارد تومان برای اتمام آن ها نیاز 
اســت، افزود: یکی از این پروژه ها راه آهن مشــهد – 
بجنورد-گرگان است که سه روز قبل به نتیجه رسید 
و تفاهم نامه جدیــد آن بین وزارت راه و شهرســازی ، 
آستان قدس رضوی و شرکت چینی طرف همکاری 
آستان قدس امضا شد .مشکلات گذشته این پروژه 

هم به طور کامل رفع شده است.

صنایع محور غرب به کار خود ادامه می دهند	 

مقدوری در پاسخ به سؤالات خراسان رضوی درباره 
تکلیف صنایع غرب مشــهد در طرح جامع این شهر 
گفت: در طرح جامع جدید شهر مشهد ما همچنان 
ممنوعیت اســتقرار صنایع جدیــد را در محور غرب 
داریم اما به دلیل حجم سرمایه گذاری که در این محور 
انجام شده اســت، انتقال این صنایع به خارج از این 
محدوده راحت نیست. از این رو هم کمیسیون ماده 
8 و هم کمیســیون ماده 5 همراهی خوبی با فعالان 
بخش خصوصی داشــته اند و با توجه بــه این که هم 
اکنون ما با مشکل اشــتغال مواجه هستیم، موضوع 
انتقال در شرایط کنونی با نظر مدیریت استان و تفاهم 
بین بخش صنعت و شهرسازی استان ممکن نیست و 

صنایع موجود به کار خود ادامه می دهند.

بخش هایی از حریم شهر مشهد کم شد	 

وی در پاســخ بــه دیگر ســؤال خراســان رضــوی در 
خصوص تداخل حوزه شهر مشهدو شاندیزدر طرح 
جامع با تقسیمات کشوری و اظهارات شهردار مشهد 
در جلســه شــورای اداری اســتان،مبنی بر تشکیل 
یک نهاد در اســتانداری بــرای اجرایی کــردن طرح 
جامع مشــهد گفت: اختلاف نظر شــدیدی که بین 
مسئولان شهرستان مشــهد و بینالود وجود داشت 
در ســال گذشــته،مدیریت اســتان را به ایــن نتیجه 
رســاند که نظر خود را به وزارت کشور منعکس کند 
اکنون نیز مراحل نهایی در وزارتخانه های کشــور و 
راه و شهرسازی در حال انجام است. آن چه ما اعلام 
کردیم این است که با توجه به این که حریم یک شهر 
نمی تواند وارد حریم تقسیمات کشوری شهرستان 
دیگری شود؛ بخش هایی از حریم شهر مشهد کوچک 
شــود. در بخش هایی هــم حریم شهرســتان طرقبه 
شاندیز کوچک شــد. البته اختلافات بیشتر درباره 
مناطق انتهای بولوار وکیل آباد و ابتدای جاده شاندیز 
و ویلاشهر بوده که مجبور بودیم بر اساس واقعیت ها 
بخشــی از مشــهد و بخشــی از شهرســتان طرقبــه 
شاندیز را کوچک کنیم. وی ادامه داد: اساساً امروزه 
طرح های شهرسازی به مثابه طرح های جامع شهری 
قدیم نبوده و عمده تکیه این طرح ها بر مباحث فنی و 
شهرسازی و نگاه های اقتصادی و واقعیت های مالی 
تحقق این طرح هاست که شهردار مشهد برای رفع 
این نقیصه پیشنهاد تشکیل یک کمیته کاری داد که 
در آن هم مسائل فنی و شهرسازی و هم مسائل مالی 
اقتصادی لحاظ شود .عملًا این موضوع موردقبول و 
تأکید استاندار بوده و اساساً ستاد راهبردی شهر سه 
سال پیش با همین نگاه تشــکیل شد که ریاست این 
ستاد بر عهده استاندار است و قائم مقام تولیت آستان 
قدس، شــهردار ، فرمانــدار مشــهد و برخی مقامات 
کشــوری نیز در آن عضویــت دارند. معــاون عمرانی 
استاندار در خصوص انتقال پادگان لشکر 77 ارتش 
به خارج از مشهد نیز اظهار کرد: دو ماه پیش جلسه ای 
در وزارت راه و شهرســازی در ایــن خصــوص برگزار 
شــد. در این زمینه مســئولان ارتش پیشــنهاد های 
خاصی داشــتند و بــه مرجــع قانونی یعنی شــورای 
عالی شهرسازی اعلام کردند و منتظر ابلاغ تصمیم 
جدید هستیم. معاون اســتاندار در بخش دیگری از 

صحبت خود خط 2قطار 
شهری مشهد را ازجمله 
طرح هایی دانست که به 
دلیل بهره برداری پیش از 
موعد دچار اشکالات فنی 
بود. وی گفت: امروز این 
مســائل رفع شــده است 
و ظــرف چنــد روز آینــده 
ادامه این خــط از میدان 
شهدا به میدان شریعتی 
وصل می شــود و درواقع 
اتصال خط  یک و 2 برقرار 
می شود.شــرایط پــروژه 
خط 3 قطار شــهری هم 

دارای ســرعت قابــل قبولــی اســت. وی همچنیــن 
اظهار کــرد : پــروژه ملــی کلان دیگر ادامــه راه آهن 
خواف- هرات در داخل خاک افغانســتان اســت که 
توسط قرارگاه خاتم الانبیا )ص( در دست اجراست 
و با تکمیل ابنیه فنی و عملیات خاکی پیشرفت قابل 
قبولی دارد و عملیات ریل گــذاری آن در حال انجام 

است و امیدواریم در سال 97 به نتیجه برسد.

پروژه انتقال آب از هزار مسجد در بودجه	 
مقدوری همچنین از گنجانده شــدن پــروژه انتقال 
آب از ارتفاعات هزار مسجد نیز در جدول 19 بودجه 
1397 کل کشور خبر داد و به پیشرفت 70 درصدی 
مطالعات پــروژه انتقــال آب دریای عمان به مشــهد 
اشــاره کــرد و در خصوص پــروژه برقی ســازی قطار 
مشــهد- تهران و پروژه های ریلی اســتان نیز گفت: 
برقی کردن راه آهن مشهد- تهران که در بهمن سال 
95 کلنگ زنی شد به دلیل طولانی شدن مقدمات 
و تایید فاینانس در ســال 96 اجرایی شد. همچنین 
عملیات اجرایی راه آهن مشهد- گلبهار از سه سال 

پیش آغاز شد.

ساخت باند سوم فرودگاه مشهد سال 97	 
معاون عمرانی استانداری درباره باند سوم فرودگاه 
مشــهد با اشــاره به این که وزارت راه و شهرســازی با 
انتقال فرودگاه مشــهد به دلیل سنگینی اعتبارات 
موردنیاز مخالف کرده است، تأکید کرد:با این حال 
مطالعات ساخت باند ســوم فرودگاه مشهددر حال 
انجام است و امیدواریم در سال 97 شاهد شروع این 
پروژه باشــیم. این پروژه باید موجب افزایش مســافر 

شــود تا همزمان بتوانیم خرید تجهیزاتــش را هم به 
نتیجه برسانیم.

ردیف ملی برای سه راهی شادمهر	 

مقدوری درباره پروژه های راه های استان گفت:باند 
دوم سه راهی شــادمهر – کاشــمر از جمله این پروژه 
هاســت که در ســال 97 ردیــف ملی دریافــت کرده 
اســت. برای اجرای باند دوم تربت حیدریه – خواف 
هم قــرارداد مربوطه بین شــرکت ایمیــدرو و وزارت 
راه و شهرسازی نهایی شد و امید است 19 کیلومتر 
از مســیر هم که از قبلًا اجرایی شــده بود برای نوروز 
بهره برداری شــود. وی دربــاره آزادراه حــرم تا حرم 
نیز اظهار کرد: قطعه مشــهد به نیشــابور این مســیر 
فعال شــده اســت و امیدواریم هرچه زودتــر کل این 
مســیر تکمیل شــود. معاون اســتاندار اجرای پروژه 
های مهم بیمارستانی در حوزه بهداشت و درمان در 
مجموع با دو هزار و 260 میلیارد ریال را از دیگر طرح 
های کلان استان دانست و گفت: بیمارستان 610 
تختخوابی امام رضا )ع( و افزوده شــدن 488 تخت 
بیمارستانی دیگر در قالب بهره برداری از بیمارستان 
160 تختخوابــی اکبــر در مشــهد ، 64 تختخوابی 
فریمــان ، 20 تختخوابــی گنابــاد ، 32 تختخوابی 
خلیل آباد و توسعه 32 تختخوابی بیمارستان درگز 
از جمله پروژه های درمانی است که سال 96 به بهره 
برداری رسید. وی اظهار کرد: در این حوزه همچنین 
عملیات اجرایی بیمارستان شهید هاشمی نژاد و دو 
بیمارســتان 32 تختخوابی در صالح آبــاد و باخرز و 
بیمارستان 540 تختخوابی حاشیه شهر مشهد هم 

امسال آغاز شده است. 

نماز جمعه

محمدامین شرکت اول

حجت الاسلام فرزانه در خطبه های نماز جمعه 

شیعه انگلیسی  و سنی آمریکایی به
 قدرت برسند به خون آشام تبدیل می شوند

امام جمعه موقت مشــهد گفت: شــیعه انگلیســی یا ســنی 
آمریکایی به قدرت برسند به یک وحشی خون آشام تبدیل 
می شــوند.به گــزارش خراســان رضوی، حجت الاســلام 
محمدباقر فرزانه در خطبه های این هفته نماز جمعه مشهد 
با اشــاره به ســخنرانی مقام معظم رهبری در روز اول سال 
آینده در حرم مطهر رضوی، آحاد مــردم را به حضور در این 

مراسم دعوت کرد.
وی همچنین ضمن گرامی داشــت ســالروز تشکیل بنیاد 
شــهید و روز بزرگداشــت شــهدا افزود: عواملی در کشــور 
وجود دارد که ایــن ملت را به تمــام آرمان هــا و ارزش های 
خودش خواهند رســاند که یکی از این عوامل خون 300 

هزار شهید است.
خطیب نماز جمعه مشــهد با بیان این کــه در هر جامعه ای 
هم اجناس اصل وجود دارد و هم اجناس بدلی، افزود: در 
عالم مرجعیت در طول تاریخ هم مراجع اصلی داشتیم و هم 
بدل، در این میان امام خمینی )ره( یک مرجع اصلی بود و 
توانســت با طرح تئوری ولایت فقیه، انقلاب عظیمی را در 
ایران پیروز کند و حکومتی الهی را تشــکیل دهد. آمریکا و 
انگلیس خبیث که از این مرجعیت اصیل ضربه خوردند، به 
دنبال ایجاد مرجعیت قلابی افتادند.وی افزود: یک مرجع 
بدلی چند ویژگی و شاخصه دارد که اولین آن تحجر و دگم 
اندیشی است و چون چنین است، این تحجر آثار خطرناکی 

را بر جای خواهد گذاشت که اولین آن ظاهر بینی است.
حجت الاسلام فرزانه افزود: اثر دیگر چنین مرجعی، آلت 
دست دشمن شدن است، آن کســانی که امروزه به عنوان 
داعش فعالیت می کنند که رهبری آن ها را سنی آمریکایی 
می داند، دست پخت مرجعی وهابی هستند، آن هایی هم 
که در لندن به سفارت ایران حمله می کنند شیعه انگلیسی 

و آلت دست آمریکا و انگلیس هستند.
وی ادامه داد: اگر شــیعه انگلیسی یا سنی آمریکا به قدرت 
رسید به یک وحشــی هار و خون آشــام تبدیل می شود که 

شاهد مثال آن هم داعش است.
امام جمعه موقت مشهد با بیان این که خطر سوم مرجعیت 
بدلی ضربــه زدن از درون و با اســتفاده از ابزار دین اســت، 
افزود: ایــن ها مانند موریانــه از داخل خانــه کار می کنند، 
مســئله این است که شــناخت آن ها خیلی ســخت است و 
همین ســبب فریب خوردگی برخی مومنان خواهد شــد. 
خطر  دیگر این اســت که مرجعیت بدلی مــی گوید دین از 
سیاست جدا و دین برای مساجد و حسینیه هاست و نه برای 
حضور در عرصه جامعه و مبارزه با صهیونیســت و این دین 
جدا شده از سیاست در آمریکا و انگلیس و اسرائیل هم قابل 
اجراست، چرا که هیچ ضرری برای آن ها نخواهد داشت.وی 
ادامه داد:خطر دیگر نیز التقاط دین با خرافات است مانند 
ترویج کاری به نام قمه زدن به اسم امام حسین )ع( در حالی 
که عقل و شرع و سنت آن را تایید نمی کند. حجت الاسلام 
فرزانه تاکید کرد: آمریکا و انگلیس بدانند که 40 سال است 
هر دو در برابر مرجعیت اصلی و اسلام ناب و شیعه شهادت 
طلب و عدالت خواه سیلی می خورند و این شیعه و مرجعیت 

تا استکبار را از زمین محو نکند آرام نخواهد نشست.

معاون عمرانی استانداراز تفاهم 3جانبه برای احداث راه آهن مشهد-بجنورد- گرگان خبر داد: 

مشهد- گرگان روی ریل قرارداد

اخبار

نماینده مردم مشهد:

رأی گیری درباره طرح "اعاده اموال 
نامشروع" باید علنی باشد

نایب رئیس کمیســیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی 
گفت: رأی گیری دربــاره طرح اعاده اموال نامشــروع باید 
علنی باشدبه گزارش تسنیم ، نصرا... پژمان فر در نشستی 
خبری کــه روز پنج شــنبه بــا موضوع "طــرح اعــاده اموال 
نامشروع" برگزار شد اظهار کرد:  این طرح پس از تعطیلات 
فروردین ماه بــه صحن مجلس می رود و بایــد به مردم امید 
دهیم تا بدانند هر فردی که پایش را در مسیر خطا می گذارد 
احســاس ناامنی کند. وی ضمن گلایــه از رأی گیری های 
غیرعلنی در صحن مجلس اظهار کرد: نظرات مجلسی ها 
در این موضوع باید کاملًا علنی و شفاف باشد تاکسی نتواند 
در ظاهر یک طور صحبت کند و عملکردش متفاوت باشد 
چراکه ما وکیل مردم هســتیم. وی با بیــان این که تاکنون 
بیش از 170 نفر زیر این طرح را  امضا کرده اند خاطرنشان 
کرد: در این طرح درباره یک سری از افراد مسائلی مطرح و 
در شورایی متشکل از مجلس، دولت، قوه قضاییه و سازمان 

بازرسی  صحت اطلاعات بررسی می شود.

 نخستین موزه راه آهن کشور
 در مشهد افتتاح شد

نخستین موزه راه آهن کشور با دو بخش سالنی و باغ موزه 
روز پنج شنبه در ایستگاه راه آهن مشهد افتتاح شد.

مدیرکل راه آهن خراسان در حاشیه این مراسم به خبرنگار 
ایرنا گفت: اقــلام این موزه شــامل 300 قطعــه کوچک و 
بزرگ فنی، تجهیزات ریلی، وسایل ماموران راه آهن، انواع 
لکوموتیو و کشنده های ریلی است که از ایستگاه های راه 
آهن مناطق مختلف کشور با تمهیدات فوق العاده ترافیکی 

و هزینه پنج میلیارد ریال به مشهد منتقل شده است.
محمد هادی ضیایی مهر افزود: نخســتین لکوموتیوهای 
بخار راه آهن کشور در این موزه قرار دارد که زائران، مسافران 
و متخصصــان این رشــته می تواننــد از این مــوزه یک هزار 

مترمربعی به صورت رایگان بازدید کنند.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان خبرداد

تجهیز80 هزار هکتار اراضی استان 
به آبیاری تحت فشار

رئیس سازمان جهاد کشاورزی خراسان رضوی گفت: طی 
چهار ســال اخیر به طور متوسط ســالانه 20 هزار هکتار و 
در مجموع 80 هزار هکتار از زمین های زراعی این استان 
به سیســتم آبیاری تحت فشار مجهز شــده است. مجتبی 
مزروعی روز پنج شنبه در چهارمین نشست شورای اسلامی 
استان افزود: توســعه کشــت گلخانه ای یکی از مهم ترین 
راهبردهای مورد توجه جهاد کشــاورزی این استان برای 
افزایش بهــره وری اقتصاد کشــاورزی و مدیریت منابع آب 
اســت. وی افزود: 23.4 درصد اشتغال اســتان مربوط به 

بخش کشاورزی است.

در دیدار سرکنسول جدید پاکستان در مشهد با استاندار مطرح شد

زیارت از مهم ترین زمینه های تقویت روابط استان با پاکستان
سرکنســول جدید پاکستان در مشــهد با استاندار  
دیدار کرد. به گزارش روابط عمومی اســتانداری،  
رشیدیان در این دیدارگفت: یکی از مهم ترین زمینه 
های تقویت روابط خراســان رضوی با  پاکســتان، 
موضوع زیارت است.  وی افزود: هم اکنون عملیات 
اجرایی قطعه کال شور به گناباد مربوط به خط آهن 
مشهد به زاهدان آغاز شده که از طریق مرز میرجاوه 
به پاکستان متصل است.وی خاطر نشان کرد: برای 
آن دسته از زائران پاکستانی که از طریق حمل و نقل 
جاده ای اقدام به تشــرف به مشــهد می کنند نیز با 

مشــارکت آســتان قدس در مبدأ ورودی، امکانات 
رفاهی  ایجاد شــده است. سرکنسول پاکستان در 
مشهد هم در این دیدار گفت : امروز نه فقط شیعیان 
که اهل ســنت پاکســتان هم به زیارت بارگاه منور 
رضوی مشتاق هستند و ما از توســعه روابط در این 
حوزه اســتقبال می کنیم . عرفــان محمود بخاری 
افزود : درحوزه  اقتصادی به تازگی شــاهد افزایش 
تعاملات هســتیم اما یکی از موانع اصلی در مسیر 
رشد مناسبات سیســتم نقل و انتقال پول است که 

امید است سریع تر تسهیل شود.

معاون اداره کل راهداری و حمل و نقل استان خراسان رضوی

قیمت بلیت سفرهای برون شهری درایام نوروزگران نمی شود
خبیــری/ معــاون اداره کل راهــداری و حمــل و نقــل 
استان خراســان رضوی گفت: قیمت بلیت سفرهای 
برون شهری در نوروز 97 گران نمی شود . به گزارش 
خراســان رضوی " جواد وحدتی" پنج شــنبه گذشــته 
در نشســت خبری افــزود: 132 شــرکت حمل و نقل 
مسافربری در اســتان، 60 دفتر فروش بلیت با 110 
آژانس مسافرتی نیز آمادگی ارائه خدمات به زائران را 
دارند.وی بااشاره به این که 88 دوربین ثبت تخلف در 
طول جاده های استان فعال است که سرعت رانندگان 
را به صورت شبانه  روزی ،رصد می کند، اضافه کرد: هر 

دوربین روزانه به طور متوسط 40 تخلف را ثبت کرده 
است که براین اساس از ابتدای سال تاکنون 0.4 درصد 
تخلف در جاده های استان ثبت شده که نشان می دهد 
حدود 99 درصــد تردد ها در جاده های اســتان بدون 
 تخلف ســرعت بالای خودروها بوده اســت.ذبیح ا...
" میلانلو" معاون عملیات فرماندهی انتظامی خراسان 
رضوی نیز درادامه این نشست گفت: طرح توقیف موتور 
سیکلت سواران مزاحم از ابتدای ســال آینده ودرایام 
نوروزاجرا خواهدشد تا در ایام نوروز کوچک ترین خللی 

به آرامش شهروندان وارد نشود .

رئیس اتاق بازرگانی ایران خبر داد: 
حضور نمایندگان 60 اتاق بازرگانی جاده ابریشم در مشهد 

رئیس اتــاق بازرگانی ایــران گفت: نشســت اعضای 
اتاق های بازرگانی جاده ابریشــم،  ســه مــاه آینده در 
ایران برگزار خواهد شد و نمایندگان60 کشور حاضر 
در این اجلاس، ســفری نیز به خطه خراســان رضوی 

خواهند داشت.
به گزارش خراســان رضوی؛ غلامحسین شافعی که 
در آخرین نشست شــورای گفت وگوی دولت و بخش 
خصوصی استان در سال 96 سخن می گفت، متذکر 
شد: شکل گیری اتاق بازرگانی جاده ابریشم با پیگیری 
کشور چین انجام شد و هدف آن توسعه روابط اقتصادی 
میان 67 اتاق بازرگانی منطقه اوراسیا بود. خوشبختانه 
رایزنی های مطلــوب ایران به تکیه زدن کشــورمان بر 
کرسی نایب رئیسی این ساختار منجر شد. بر همین 
اساس و بنا به درخواست کشورمان، نشست آینده  این 

اتاق به میزبانی ایران برگزار خواهد شد.
وی در ادامه جلســه بــا  بیان این کــه بخش خصوصی 
ایران در انتخابات ســال گذشــته مجمع فدراســیون 
اتاق های بازرگانی جهان ) WCF( شرکت کرد و موفق 
شــد تا عضوی از اتاق بازرگانی ایــران را به این مجمع 
وارد و جایگاه او را تثبیت کند افزود: در اجلاسی که در 
استرالیا برگزار شد ایران پیشنهاد کرد تا مجمع بعدی 
این ساختار، در ایران تشکیل شود. به همین منظور، 

دبیرکل مجمع اتاق های بازرگانی، برای نخستین بار 
به ایران سفری داشت و اذعان کرد که از مشاهداتش در 
ایران متعجب است و آن را در تناقض جدی با تصوراتش 
از کشــورمان می داند. امنیــت ایران و شــور و هیجان 
جامعه ایرانی او را شــوکه کرده بــود. در نهایت همین 
تجارب او از سفر به کشورمان باعث شد تا اعلام کند که 
ایران آمادگی کامل برای برگزاری این نشست را دارد.

*مشهد، اردیبهشت  میزبان هیئت 	 
نمایندگان اتاق های بازرگانی سراسر 

کشور است

اما اخبار دیگــر رئیس اتــاق بازرگانی ایــران حاکی از 
برگزاری اجلاس اتاق های اکو در هفته گذشته در ایران 
بود. شــافعی توضیح داد: در اجلاس اتاق های اکو در 
ترکیه، ایران پیشنهاد میزبانی مجمع عمومی و هیئت 
اجرایی اتاق های اکو را مطرح کرد که در هفته گذشته 
این مجمع در ایران برگزار شد و خوشبختانه از مجموع 
10 کشور عضو، 9 کشور در این اجلاس حضور یافتند 

و نتایج خوبی حاصل  شد.
آخرین خبر رئیس اتاق بازرگانی ایــران نیز، برگزاری 
جلســه هیئت نمایندگان اتاق های بازرگانی سراسر 

کشور در اردیبهشت امسال به میزبانی مشهد بود.

22 هزار میلیارد تومان منابع مصرف نشده 	 
نزد بانک ها باقی مانده است

در ادامه این جلسه، تریبون در اختیار استاندار خراسان 
رضــوی قرار گرفــت و علیرضا رشــیدیان نیز با اشــاره 
به تلاش هــای صــورت گرفتــه بــرای تحقــق اهداف 
اقتصادی استان، اظهار کرد: در پاییز امسال توانستیم 
به نرخ اشتغال بالای 91 درصد در استان دست یابیم. 
همچنیــن بر این اســاس، نرخ بیــکاری اســتان نیز به 

8/8درصد رسیده است.
استاندار خراســان رضوی از نرخ تورم 8/6درصدی 
اســتان تا پایان بهمن ماه گفت و متذکر شد: احتمال 
می رود با افزایش نقدینگی در بازار، در ماه پایانی سال، 
شاهد رشد اندک این نرخ باشیم اما بسیار امیدواریم که 

تورم استان دو رقمی نخواهد شد.
رشــد 17/5درصدی صادرات اســتان با همکاری و 
همراهی صادرکنندگان این خطــه، موضوع دیگری 

بود که این مقام مسئول به آن اشاره کرد.
 رشیدیان با تقدیر از همراهی بانک های استان برای 
همراهی مطلوب با بخش های مختلف اقتصادی این 
خطه، خاطرنشــان کرد:طی 11 ماه امســال، حدود 
20 هزار میلیارد تومان تسهیلات پرداخت شده است.
 البتــه بررســی ها نشــان مــی دهد بــه رغــم پرداخت 

این میــزان تســهیلات، همچنــان 22 هــزار میلیارد 
 تومان منابع مصرف نشــده نــزد بانک هــا باقی مانده 

است . 
استاندار همچنین از رشد آمارهای تولید طی 11 ماه 
گذشته به استناد آمارهای ســازمان صنعت، معدن و 
تجارت خراســان رضوی خبر داد و یادآور شــد: براین 
اساس شاهد رشــد 79 درصدی در تولید فولاد خام، 
66 درصدی در تولید مقاطع فــولادی، 75 درصدی 
در تولید روغن نباتی، 62درصدی در تولید کاشــی و 
ســرامیک، 65درصدی در تولید کاغذ، 56درصدی 
در تولید خودرو،37درصدی در تولید لوله و پروفیل و 
18درصدی در تولید الیاف مصنوعی و دارو در استان 

حاصل شده است.
 وی به طرح ملی توسعه اشتغال روستایی نیز اشاره ای 
داشــت و گفت: ســه هــزار و 300 آبادی در خراســان 
رضوی وجــود دارد کــه از این تعــداد دو هــزارو  500 
روســتا بالای 20 خانوار جمعیت دارند خوشــبختانه 
دولت سقفی برای استان ها در جذب 12هزار میلیارد 
تومان اعتبارات این بخش تعیین نکرده اما مهلت جذب 
اعتبارات تا پایان تیر ســال آینده مشخص شده است. 
تقاضــای مــا از بانک های اســتان نیز همراهــی برای 

تسهیل و تسریع در ارائه این اعتبارات است.


